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Številka: 900-100/2013-3 
V Ljubljani, dne 22.5.2013 
             
 

 
ZAPISNIK 

 
 
 
14. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v TOREK, 21.05.2013 ob 17. uri 
na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
14. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 8 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:  dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jerneja 
Končan Babič, Robert Okorn, Vojko Perhavec, Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Marjan - Jernej 
Virant, Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA:  Ljubo Baša, Vera Debeljak, Metodij Rigler, Gregor Verbinc, Gašper 
Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Tina Štupica - svetovalka III, 
SLS, MU, MOL 
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
 

01. Potrditev zapisnika 13. redne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
03. Prioritetne naloge ČS Rudnik 
04. Priprave na Dan četrtne skupnosti 
05. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
Pred glasovanjem se je seji pridruţila Jerneja Končan Babič. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 
Potrditev zapisnika 13. redne seje Sveta ČS Rudnik 

 
 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
zapisnik 13. redne seje.  
Seji se je pridruţila Maja Rus. 
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/14:  
Zapisnik 13. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo  10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/14 je bil sprejet. 
 
 

AD 2 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
Predsedujoča je prisotnim predstavila aktivnosti od zadnje redne seje. (Poročilo so člani sveta prejeli 
tudi v pisni obliki pred pričetkom seje); 

 16.4.2013 je potekal  sestanek z Ţupanom MOL;  
 Pešpot ob Galjevcu; V juniju bo naročen geodetski načrt, na podlagi 

katerega bo projektant vrisal pešpot. Iz tega bo razvidno koliko zemljišč je 
potrebno odkupiti. Nato bo zadevo urejal ORN. 

 Do poletja bo končana širitev ceste Ob dolenjski ţeleznici. 
 Kanalizacija in ostala komunalna infrastruktura v Črni vas in ob Iţanski cesti 

se bo izvedla v roku dveh let.   Najnovejša informacija: Izgradnja komunalne 
infrastrukture ob Iţanski cesti se bo predvidoma pričela konec  začetek 
junija 2013. Vključuje gradnjo kanalizacije kolesarske steze in preplastitev 
ceste. Projekt je deloma financiran iz evropskih sredstev.  

 Dom krajanov Iţanska cesta 305; MOL še vedno ţeli urediti nov center v 
objektu stare šole  z zamenjavo zemljišč.  

 Od 20. 5 do 20.6. 2013 lahko zainteresirani podajo pobude in predloge za spremembe in 
dopolnitve Občinskega prostorskega načrta Mestne občine Ljubljana – izvedbeni del. 
Pobude in predlogi se zbirajo preko elektronskega obrazca, ki je objavljen  na spletni strani 
MOL. 

 Teţave zaradi sprememb odvoza odpadkov po četrtni skupnosti se še vedno rešujejo. Imeli 
smo ţe sestanek s Snago - g. Petkom.  

 Pričela se je gradnja komunalne infrastrukture na območju starega Rudnika. Najprej bodo 
potekala dela ob Dolenjski cesti, nato Rudnik III, zatem Rudnik II, v času šolskih počitnic pa 
še Rudnik c. I, tako, da ne bo prišlo do teţav z dostavo hrane do objekta OŠ. 

 Poteka gradnja kolesarske steze ob Dolenjski cesti do Peruzzijeve ceste. Trenutno se 
izvajajo dela prestavitve kandelabrov JR. V kriţišču z Galjevico je bilo ob tem kar nekaj 
teţav. 

 
V razpravi je Robert Okorn ţelel natančen datum pričetka del za cesto Ob dolenjski ţeleznici, ki je 
neizveden projekt še iz prejšnjega mandata Sveta ČS Rudnik, zato bomo za ta podatek zaprosili. 
Jerneja Končan Babič je zanimala informacija glede menjave zemljišč za Druţbeni center Barje.  
Obrazloţitev sta podala predsedujoča ter Marjan Virant.  
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Robert Okorn je spraševal po informaciji o širitvi kolesarske mreţe Bicikelj na območje ČS Rudnik, dr. 
Drago Golli pa o tem, ali bo kolesarska steza ob Dolenjski cesti, dvosmerna. Za podatke o vrsti 
kolesarske steze, bomo zaprosili. 
 
Marjan Virant je podal informacijo, da bo kolesarska steza narejena do Peruzzijeve ceste, v 
nadaljevanju pa se predvideva tudi do trgovine Hofer.  
Kar se tiče del na starem Rudniku je dodala, da je komunalna ureditev na cesti Pot na Orle ţe 
končana, kmalu bo tudi ob Dolenjski cesti. 
 
Po končani razpravi o kolesarski mreţi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 
2/14: 
Svet ČS Rudnik predlaga, da se postavi postaja Bicikelj na območju Rakovnika. 
 
Navzočih je bilo  10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 2/14 je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je Robert Okorn postavil vprašanje glede realizacije nekaterih sklepov. Predvsem ga je 
zanimalo glede priprave poročila mestnega redarstva (pilotni projekt Strategije v skupnost 
usmerjenega redarstva) in poročila PP Ljubljana-Vič. 
 
Poročila na ČS Rudnik niso bila prejeta, zato se pristojne pozove, da jih nemudoma pripravijo, 
podatke se objavi v naslednji Rudniški Četrtinki. 
 
Ker se v zadnjem času dogaja, da četrtna skupnost v doglednem času ne prejme odgovorov in 
informacij je Marjan Virant predlagal, da se vse take zadeve pošlje pisno z dopisom.  
 
V nadaljevanju je potekala tudi razprava glede rešitve mirujočega prometa v Ulici borcev za severno 
mejo in  Melikovi ulici ter prehodov iz Melikove na Orlovo cesto. V zvezi s tem se morajo rešiti tudi 
nekatere uzurpacije zemljišč, ki so last MOL.  
 
Predsedujoča je zatem predstavila še nekaj prejetih vabil na dogodke oz. prireditve: 
  

 Vabilo na Dan ČS Dravlje, ki bo v soboto 25.5.2013. Vabilo je zainteresiranim na voljo v pisarni ČS 
Rudnik. 

 Vabilo na Otroške barjanske ţabarije  (med 10 in 13. uro) in Barjansko noč (ob 19. uri). Oboje 
15.6.2013 na sejmišču Barje. 

 Medobčinsko tekmovanje koscev in grabljic,  1.6.2013 ob 12. uri v občini Log – Dragomer. 

 ŠD RK Krim – 30 let društva, celodnevna prireditev 1.6.2013  v dvorani Krim v sklopu Dneva 
četrtne skupnosti. 

 Srečanje krajanov PGD Barje,  7.6.2013 ob 19. uri pred gasilnim domom. 
 

 
 

AD 3 
Prioritetne naloge ČS Rudnik 

 
Člani sveta so točko s prioritetnimi nalogami obravnavali ţe na prejšnji seji. Predsedujoča je povzela 
dosedanje prioritetne naloge: 
- Vrnitev ginekološke ambulante v ZD Rudnik; dogovorjeno, da projekt ni več prioritetna naloga. 
- Ureditev ceste Ob dolenjski ţeleznici; izvedba in zaključek projekta se pričakuje v letošnjem letu, saj 
so zemljišča končno pridobljena. 
- Čiščenje vodotokov  in obcestnih jarkov. 
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- Izgradnja Druţbenega centra Barje  
 
In predlagala dodatne: 

- Kanalizacija ob cesti skozi Črno vas (to je tudi predlog Jerneje Končan Babič),  
- Ureditev pešpoti ob Galjevcu od Peruzzijeve na eni strani, do Iţanske ceste na drugi strani, 
- Zagotovitev poplavne varnosti na celotnem območju. 

 
V razpravi je Robert Okorn predlagal, da se projekt poplavne varnosti nasloni na ţe pripravljen projekt 
OZRCO. V zvezi s tem bi bilo potrebno sklicati sestanek sosveta in povabiti zainteresirane krajane. 
Predlagal je tudi ureditev prometa na območju ČS Rudnik, s tem v zvezi je spraševal glede projekta 
P+R na Rudniku ter kolesarske steze do konca Rudnika.  
Marjan Virant je povedal, da je projekt P+R še vedno predviden na koncu Rudnika med Dolenjsko 
cesto in ţelezniško progo, kolesarska steza pa je za sedaj predvidena le do trgovine Hofer. 
 
V nadaljevanju je Marjan Virant v zvezi z nalogami predlagal komunalno ureditev Gornjega Rudnika. 
Obstajal naj bi ţe idejni projekt VO-KA za kanalizacijo, ki ga krajani ţelijo videti. S projektom naj bi 
razpolagal Andrej Banko (VO-KA).  
 
Med razpravo je sejo zapustil Vojko Perhavec. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/14: 
Svet ČS Rudnik zahteva od VO-KA (Andrej Banko), da se na ČS do 7. junija 2013 dostavi izvod 
idejnega projekta za gradnjo kanalizacije na območju celotnega Gornjega Rudnika (Londona). 
 
Navzočih je bilo  9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 3/14 je bil sprejet. 
 
 
Prav tako je predsedujoča na glasovanje dala PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/14: 
Svet ČS Rudnik za svoje prioritetne naloge določa: 
1. Izgradnja komunalne infrastrukture v celotni četrtni skupnosti, s poudarkom na izgradnji na 
območju Črne vasi, Ižanske ceste in Gornjega Rudnika.  
2. Izgradnja Družbenega centra Barje. 
3. Izvedba predvidenih protipoplavnih ukrepov, vključno s čiščenjem vodotokov in obcestnih 
jarkov.  
4. Ureditev mirujočega prometa v ČS Rudnik.  
5. Ureditev pešpoti ob Galjevcu, od Peruzzijeve do Ižanske ceste. 
 
Navzočih je bilo  9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 4/14 je bil sprejet. 
 
 

 
AD 4 

Priprava na Dan četrtne skupnosti 
 
Predsedujoča je uvodoma povedala, da bo Dan Četrtne skupnosti Rudnik v četrtek, 19.9.2013. Glede 
organizacijskega odbora je prisotne pozvala, da se javijo za člane odbora. Ker ni bilo interesa, je 
predlagala, da se organizacijskega odbora ne ustanovi, sama pa bo vsem članom sveta določila 
naloge v okviru izvedbe prireditve.  
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V nadaljevanju je potekala še razprava glede koncepta in idej za izvedbo prireditve. O dokončanem 
konceptu se člani sveta dogovorijo po e-pošti. 
 
 
 

AD 5 
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
 
Jerneja  Končan Babič je spraševala o zadnjih popravkih pri izgradnji mostu čez Iţico, saj je bilo videti, 
kot da je ţe vse končano, potem pa je bilo ponovno porezano in asfaltirano.  
Predsedujoča je obrazloţila, da je takrat most še ni bil prevzet s strani MOL, potrebna je bila še zadnja 
plast asfalta.  
Jerneja Končan Babič je prosila, da se pri pristojnih sluţbah povpraša o izvedbi sestanka s krajani 
glede izgradnje kanalizacije v Črni vasi.  
 
Prisotni so se dogovorili, da bo naslednja seja izredna, in sicer na ladjici z voţnjo po Ljubljanici, v 
terminu od 10.6. do 21. 6. 2013.  
 
Predsedujoča je ugotovila, da člani sveta niso poslali drugih pobud, predlogov ali vprašanj, zato je 
sejo zaključila ob 18.50 uri. 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek 
              
 
 
 

        Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


